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PAOOR.0012.3.9.2022.MAM 
 

P R O T O K Ó Ł Nr 36/2022 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej w Śremie, odbytego 21 listopada 2022 r. 
 
Obrady rozpoczęto 21 listopada 2022 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 

15:46 tego samego dnia. Członkowie Komisji obecni wg. listy obecności, 
stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. Obecnych 7 członków Komisji. 
 
Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:  

1) Bartosz Żeleźny – Zastępca Burmistrza Śremu; 
2) Katarzyna Sarnowska -Przewodnicząca Rady Miejskiej w Śremie  
3) Barbara Jabłońska – Naczelnik Pionu Edukacji i Usług Społecznych Urzędu 

Miejskiego w Śremie (PEU); 
4) Daniel Cicharski – Prezes Spółki Śremski Sport Sp. z o.o. 
 

Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji, stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził radny Piotr Rojek – 
Przewodniczący Komisji. Obrady rozpoczął o godz. 15:30, witając wszystkich 
zebranych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 7 
radnych, a więc Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 35/2022 z posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat funkcjonowania spółki Śremski Sport - zapoznanie 

z ofertą dla mieszkańców. 
3. Zgłaszanie propozycji do planu pracy Komisji na 2023 rok. 
4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 

Ad. 1. Przyjęcie protokołu 35/2022 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Protokół 35/2022 z posiedzenia 
Komisji został przekazany radnym. Do protokołu nie zgłoszono uwag. Wobec 
powyższego stwierdził, że protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty 
bez odczytywania.   
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Ad. 2. Informacja na temat funkcjonowania spółki Śremski Sport - zapoznanie 
z ofertą dla mieszkańców. 
Informację przedstawił i omówił Daniel Cicharski – Prezes Śremski Sport Sp. z o.o. 
/Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 
 
Dyskusja: 
Radny T. Wojna jakie są plany Śremskiego Sportu w sprawie wykonania parkingu 
przed obiektem oraz oświetlenia. Dodał, że obiekt Śremskiego Sportu jest bardzo 
okazały i ma szeroką ofertę zajęć, ale brakuje również miejsc postojowych 
dla autobusów przywożących uczestników na różne turnieje.  
Prezes D. Cicharski odpowiedział, że oświetlenie oraz parking są to sprawy 
priorytetowe dla Spółki. W sprawie parkingu trwają rozmowy z właścicielem 
terenu, czyli Gminą, aby ten teren utwardzić. Natomiast oświetlenie zostanie 
wykonane, gdy Spółka będzie miała własne przyłącze energetyczne, ponieważ 
teraz nie ma możliwości technicznych. Na chwilę obecną dojście do obiektu 
doświetlane jest telebimem, bo inaczej byłoby całkiem ciemno. 
Z-ca Burmistrz B. Żeleźny dodał, że miejsce dla autobusu jest przed obiektem 
wyznaczone dużą kopertą, a w tym tygodniu będzie też to miejsce oznakowane 
zgodnie z przepisami BHP jako przystanek szkolny, aby dzieci uczęszczające na 
naukę pływania mogły bezpiecznie wsiadać i wysiadać z autokaru. 
Radny M. Kociemba zapytał czy planowane w przyszłym sezonie są jakieś imprezy 
na nowym obiekcie jakim jest bieżnia lekkoatletyczna? 
Prezes D. Cicharski odpowiedział, że pomysłów do realizacji jest sporo m.in 
turnieje międzyszkolne. 
Radny A. Konon zapytał, czy namiot plandekowy na obiekcie sportowym przy 
ul. Zamenhofa, który jest dzierżawiony od Spółki przez Klub „WARTA”, został 
postawiony na koszt Klubu czy Śremskiego Sportu? 
Prezes D. Cicharski odpowiedział, że inwestycja w całości była realizowana przez 
Klub i on poniósł koszty z tego tytułu. Dzięki tej konstrukcji z obiektu można 
korzystać przez cały rok, a nie tylko w sezonie. 
Dyskusje zakończono. 
 
Ad. 3. Zgłaszanie propozycji do planu pracy Komisji na 2023 rok. 
 
Podczas posiedzenia komisji propozycji do planu pracy Komisji na 2023 r. 
nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji poprosił o zgłaszanie tematów do planu 
pracy Komisji na 2023 rok, do 23 listopada 2022 r. 
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Ad. 4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
Dyskusji nie podjęto. 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji –Piotr 

Rojek podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym gościom, 
członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:46. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 

 
 

Przewodniczył: 
Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Piotr Rojek 

 
 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 


